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MESTNI SVET MOL  

Mestni trg 1  

1000 Ljubljana  

 

 

 

Zadeva: Ustno svetniško vprašanje  

 

Spoštovani,  

 

na podlagi 98. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba NSi postavljam 

županu in pristojnim službam naslednje ustno svetniško vprašanje:  

 

Na severozahodnem delu Ljubljane, na pobočju šentviškega hriba, ima Ljubljana naravno progo, na 

kateri so od leta 1970 do 2012 meščani in smučarski klubi uvajali svoje malčke v prve smučarske 

korake na snegu.  

 

Namesto, da zasnežujemo umetne proge v središču prestolnice, bi lahko pristopili k razširitvi 

smučarskega poligona v Guncljah, ki bi omogočal približno 650 metrov dolgo in 50 metrov široko 

progo. Smučišče bi lahko umetno zasneževali in prenovili dvosedežnico ter postavili razsvetljavo za 

nočno smuko.  

 

Zakaj smučišče v Guncljah nima možnosti obratovanja oziroma kakšne so možnosti, da bi 

Ljubljančane zopet razveseljevalo s svojo bližino in dostopnostjo?  

 

Lep pozdrav.  

 

 

 

     Mojca Sojar l. r.  

     Mestna svetnica NSi 


